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ZAPISNIK 
 

12. redne seje sveta KS Marezige, ki je bila dne,  9.12.2024  ob 17.30 uri v sejni sobi krajevne 
skupnosti. 
 
Prisotni člani sveta: Alen Babič, Mavricijo Košanc, Irvin Kocjančič,  Miroslav Hrvatin, Fabijo 
Jerman, David Lakošeljac, Boštjan Čok, Babič Boris, Robi Belič 
 
Zapisnikar: Marica Babič 
 
Predsednik sveta KS pozdravi vse prisotne, ugotovi sklepčnost, od 9 članov je prisotnih vseh 9 
ter za sejo predlaga naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 11. redne seje sveta KS z dne 10.10.2024; 

2. Trgovina Marezige -razpis; 
3. Potrditev finančnega  načrta KS za leto 2025; 
4. Razno 
 
Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 1  
POTRDITEV ZAPISNIKA 11.  REDNE SEJE SVETA KS 

 
Predlog zapisnika  11. seje so člani  prejeli po e- pošti. Na zapisnik ni bilo pripomb.  
Predsednik poroča: 
Najugodnejši ponudnik izdelave katastrov pokopališč v KS Marezige je bil GEOTIM89 d.o.o. s 
ponudbo v višini 3.847,88 eur. Izdana je bila naročilnica. 
 
Člani sveta so  z 9 glasovi ZA, nihče PROTI,  sprejeli  naslednji 
SKLEP štev.: 65-12 
Potrdi se zapisnik 11. redne seje sveta KS z dne 10.10.2024. 
 

Ad 2 
TRGOVINA MAREZIGE - RAZPIS 

 
Predsednik poroča: 
Na KS Marezige je v razpisnem roku prispela ena ponudba za najem trgovine v Marezigah. 
Komisija imenovano pri svetu KS je odprla ponudbo ter po pregledu dokumentacije ugotovila, 
da ponudba ni popolna, saj ni bila v skladu s 17. toč. plačana varščina kot garancija za resnost 
ponudbe. Komisija svetu predlaga, da se sprejme sklep o zavrnitvi ponudbe. Člani sveta so 
soglasno z 9 glasovi ZA, nihče proti, sprejeli naslednji 
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SKLEP štev.: 66-13 
Zaradi nepopolne prijave na razpis za oddajo v najem trgovine v Marezigah, se ponudniku 
TEONA D.O.O., Nova vas nad Dragonijo 1p, 6333 Sečovlje, ponudba ZAVRNE kot nepopolna. 
 
V prvi polovici januarja 2025 se ponovi razpis za oddajo v najem trgovine v Marezigah. Sklep in 
razpisna dokumentacija se objavi na spletni strani MO Koper -  splet@koper.si. 
 
 
 
 

Ad 3 
FINANČNI NAČRT KS za leto 2025 

 
Člani sveta so predlog finančnega načrta za leto 2025 prejeli po e-pošti.  
Planirani prihodki za leto 2025 znašajo 88.010,00 eur,  
Planirani odhodki za leto 2025 znašajo 103.210,00 eur. 
 
Člani sveta so soglasno z 9 glasovi ZA, nihče proti, sprejeli naslednji 
SKLEP št. 67-13: 
Potrdi se Finančni načrt KS za leto 2025 
 

Ad 4 
RAZNO 

 
4.1. 
Predsednik poroča: 
1. Na podlagi podanega predloga investicija na MO Koper, smo predsedniki bili povabljeni na 

pogovor. Predlog investicticij, ki jih predlaga MO Koper v NRP za obdobje 2025-2028 so: 
-obnova primarnega vodovoda od Marezig proti Pilju 
-cesta Burji-Kavaliči 
-cesta Kozloviči – Kortine (stara Šola) 
-odkup zemljišča za širitev pokopališča v Marezigah 
-obnova mostu in dela cesta za Trsek (projekti) 

Ostalo: 
Participativni proračun: 
2025 – oprema mrliške vežice na pokopališču Lopar ter ureditev lapida in okolice- spomenik Sv.  
              Jerufa 
2026-ureditev dostopne poti in parkirišča v Trseku 
 
4.2. 
Realizacija aktivosti : 

➢ Končuje se sanacije ceste Burji-Kavaliči 
Sanirala se je makadam pot od Plahutov do Škrgotov in bankine Bržani 

➢ Asfaltiran je prvi del cesti Kozloviči- Kortina 
➢ V realizaciji je postavitev 10 žarnih polj na pokopališču v Marezigah 
➢ Sanacija poškodovane strehe na Marulinijem mlinu v Dragonji se prenese v leto 2025 

 
Predstavnik vasi Lopar Miro H. pove, da so krajani Loparja nezadovoljni nad stanjem poljskih 
poti in vzdrževanjem le-teh. Predlagajo, da se obvesti MO Koper. 
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Pri oddaji Sklada kmetijskih zemljišč v Loparju je nov najemnik je zaprl dostop do ostalih parcel 
(pot ni registrirana kot JD). KS na Sklad kmetijskih zemljišč posreduje obvestilo in predlog 
krajanov glede ponovne vzpostavitve služnostne poti. 
 
 
4.3. 
Predstavnik Trušk, Irvin K. ponovno urgira in opozori na beton, ki predstavlja oviro na cesti za 
Truške. CPK naj se ponovno pisno obvesti o odstranitvi betona na cestišču. 
 
4.4. 
Predstavnik Marezig, Babič Boris naproša, da se morebitne organizatorje  silvestrovanja v 
Marezigah,  opozori, na previdno uporabo petard in ognjemetov. 
 
Seja je bila zaključena ob 18.30 uri. 
 

 
Zabeležila:                                                                                                     Predsednik KS 
Marica Babič, l.r.                              Alen Babič, l.r. 
Tajništvo KS Marezige 
 
 


